
Изјава првог потпредседника Владе и министра спољних послова Ивице Дачића поводом одлуке Хашког трибунала 
понедељак, 30. март 2015.

Први потпредседник Владе Србије и министар спољних послова Ивица Дачић изјавио је
да је данашња одлука Хашког трибунала да се Војислав Шешељ врати у Хаг перфидна и
скандалозна и угрожава стабилност Србије и читавог региона.  

"Република Србија ни једним актом није била упозната ни са одлуком о пуштању Војислава
Шешеља, а ни сада са одлуком о његовом повратку.

Министарство спољних послова Републике Србије, нити било који државни орган, до овог
тренутка није добило званично обавештење од стране Хашког трибунала о данашњој
одлуци.

Када буде добила званично обавештење, Влада Републике Србије ће се у наредним
данима изјаснити о даљим корацима", изјавио је шеф српске дипломатије.
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